尊敬的客户:

以下为国泰君安外汇有限公司圣诞及元旦期间之交易时间特别安排:

日期	交易时间
2024年12月25日(星期三)	上午7:15至下午2:30
2024年12月26日(星期四)	上午7:15 開市
2025年1月1日(星期三)	休市
2025年1月2日(星期四)	上午7:15 開市

客户服务以及电话交易将会根据以上时间提供服务。

由于节日期间市场流通量会比一般日子为低,敬请客户预留足够保证金,以免仓位被强平。

如有任何查询, 请随时致电: +852 2509-9788, 或电邮 fx@gtjas.com.hk 联络我们。

再次感谢阁下对国泰君安外汇的支持,并祝愿阁下圣诞快乐,新年进步,交易畅顺!

Dear Valued Customer,

Below is the special trading hours arrangement of Guotai Junan FX Limited during the Christmas and New Year period:

Date	Trading Hours
Dec 25 th , 2024 (Wednesday)	7:15 am to 2:30 pm
Dec 26 th , 2024 (Thursday)	Open for trading at 7:15am
Jan 1 st , 2025 (Wednesday)	Market Closed
Jan 2 nd , 2025 (Thursday)	Open for trading at 7:15am

Customer services and phone dealing will be provided according to the above schedule.

The liquidity during holiday period will be lower than normal. Client

should prepare the sufficient margin deposit in the trading account to avoid the liquidation of position.

For any inquiries, please call us at +852 2509-9788 or email fx@gtjas.com.hk.

Thanks again for your supports and wish you have a Happy Christmas and Happy New Year!

Yours faithfully,

国泰君安外汇有限公司 Guotai Junan FX Limited

交易室/客服电话: (852) 2509 9788

传真: (852) 2509 4006 电邮: fx@gtjas.com.hk

网址: https://www.gtjai.com/tc/product_service_forex

线上咨询:外汇交易线上谘询

地址: 香港中环德辅道中68号万宜大厦14楼

